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SCAN THE QR CODE 
AND DISCOVER MORE

DO YOU KNOW
WHAT WE MEAN?
Our name, Macron, derives from the Greek prefiax “μακρo” (makro), 
which means “large”. 
Our ambition and commitment are therefore  embedded into our name. 

Our company logo, the Macron Hero, represents an athlete rejoicing 
at having achieved his or her goal. 
It embodies our philosophy: #BecomeYourOwnHero. 
The payoff emphasizes that everyone should strive to become the best 
version of themselves.

Notre nom, Macron, dérive du préfixe grec « μακρo » (makro), 
qui signifie « grand ». 
Notre ambition et notre engagement sont donc inscrits dans notre nom.
 
Le logo de notre entreprise, le Macron Hero, représente un athlète qui 
se réjouit d'avoir atteint son objectif. 
Il incarne notre philosophie: #BecomeYourOwnHero. 
La gratification souligne que chacun devrait s'efforcer de devenir 
la meilleure version de lui-même.
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MACRON CAMPUS

SCAN THE QR CODE 
AND DISCOVER MORE

A SUCCESSFUL STORY 
OF IMPRESSIVE GROWTH
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In 2020, Macron inaugurated the Macron Campus, its new state-of-the-
art headquarters nestled within a huge green area in Valsamoggia, just 
outside Bologna. Covering a total area of over 150,000 square meters, 
the Campus is a true corporate ecosystem, designed with a strong 
focus on innovation, efficiency and environmental sustainability. 

It includes offices, laboratories, distribution centers, a restaurant, and 
numerous sports facilities dedicated to employees, collaborators, 
and partners, including a 500-square-meter gym, padel courts, and a 
basketball court. More than just a workplace, the Macron Campus is 
conceived as a space that inspires well-being, creativity, and innovation. 
Because beautiful things are born in beautiful places.

Macron is an iconic Italian brand of high-performance sportswear that 
has achieved extraordinary growth over the past 20 years. The success 
is fuelled by a relentless passion for innovative design, superior quality 
and cutting-edge technology. 
By deeply understanding the needs and aspirations of teams, athletes, 
and sports enthusiasts, Macron consistently develops products that 
inspire individuals to unleash their full potential, while fostering a strong 
sense of team spirit that helps everyone become the best version 
of themselves.

En 2020, Macron a inauguré le Macron Campus, son nouveau siège 
ultramoderne situé au cœur d’un vaste espace vert à Valsamoggia, juste à 
l’extérieur de Bologne. S’étendant sur une superficie totale de plus de 150 000 
mètres carrés, le Campus est un véritable écosystème d’entreprise, conçu 
avec une forte attention portée à l’innovation, à l’efficacité et à la durabilité 
environnementale.

Il comprend des bureaux, des laboratoires, des centres de distribution, un 
restaurant ainsi que de nombreuses installations sportives dédiées aux 
employés, collaborateurs et partenaires, dont une salle de sport de 500 mètres 
carrés, des terrains de padel et un terrain de basket. Bien plus qu’un simple lieu 
de travail, le Macron Campus est pensé comme un espace qui inspire le bien-
être, la créativité et l’innovation. Parce que les plus belles choses naissent dans 
de beaux endroits.

Macron est une marque italienne emblématique dans le monde des 
vêtements de sport de performance, protagoniste d'une croissance 
extraordinaire au cours des 20 dernières années. Son succès repose sur 
une passion inlassable pour le design innovant, la qualité supérieure et la 
technologie de pointe.
Grâce à une profonde compréhension des besoins des équipes, 
des athlètes et des supporters, Macron crée des produits qui incitent les 
gens à donner le meilleur d'eux-mêmes, en renforçant l'esprit d'équipe et en 
aidant chaqun à devenir la meilleure version de lui-même.
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